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Maastricht, 22 april 2017 
  
Schriftelijke vragen ex 48 over de kapwoede van de Beukenlaan. 
 
Geacht college, 
 
De fracties van de MV en SP hebben schriftelijke vragen gesteld over voornemen van het College toe 
te staan om veel bomen in de Beukenlaan te kappen omdat ze ziek zouden zijn. 
De tegenstanders die deskundigen ingeschakeld hebben, bewijzen wederom dat de aanpak die door 
het College voor hun Wethouder Gerdo van Grootheest is toegestaan, fataal is voor deze unieke laan, 
vandaar wederom deze schriftelijke vragen ex artikel 48. 
 
Vr 1 Heeft u kennis genomen van de beantwoording namens de wethouder door de de heer 
L.Bernards op de vragen van de heer Bonders van de SP? 
 
Vr 2 De wethouder beweert dat de (dat suggereert alle) beuken ziek zijn en dat kap onvermijdelijk is. 
Heeft u kennis genomen van het onderzoeksrapport van Bureau Cobra en van Coppijn de Bruine 
Beuk? 
 
Vr 3 Heeft u er kennis van genomen dat de deskundigen spreken dat op korte termijn hooguit 
ongeveer 5 van de in totaal 138 bruine beuken, waaruit de Beukenlaan bestaat, gekapt zouden 
moeten worden ? 
 
Vr 4 Heeft u laten onderzoeken of er geen andere manier is om de eventuele zieke bomen te 
behandelen? 
 
Vr 5 Bent u bereid om op korte termijn met de Stichting, Vrienden van Vaeshartelt, bijgestaan door 
boomdeskundige de heer Jorn Copijn van Copijn de Bruine Beuk in overleg te treden om in 
samenwerking met de gemeente tot een oplossing te komen ? 
 
Vr 6 Wederom vragen wij aan het college en in het bijzonder de portefeuillehouder of er kennis is 
genomen van het rapport van de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed die eerder geadviseerd heeft om 
de unieke Beukenlaan maximaal in stand te houden? 



 
Vr 7 Op 28 maart j.l. heeft er een 'schouw’ plaats gevonden van Gemeente en Rijksdienst. 
Wat zijn de conclusies en resultaten van deze schouw? 
  
 Vr 8 Is er een aanvullend advies van de Rijksdienst en zijn er door de gemeente gewijzigde plannen 
voorgelegd aan de Rijksdienst ? 
 
Rekenend op een snelle beantwoording van uw college, verblijven wij met vriendelijk groet, 
 
Namens de  fractie Maastrichtse Volkspartij, 
Jan Hoen fractievoorzitter 
 


